
 

     
     

 

 

Heerenveen, 23 april 2024 

 

Geachte raadsleden, 

 

Als bestuur van de VVE Heidemeer Waterfase hebben we ingesproken in de raadscommissie 
op 8 april jl. over het onderwerp “horecafunctie Recreatiegebied De Heide”. 
Kortheidshalve verwijzen we naar de inhoud van onze in spraakreactie, die als bijlage bij de 
raadsstukken is gevoegd. 
In de inspraakreactie hebben we aangegeven dat de procedure niet zorgvuldig was, omdat 
de reactietermijn te kort was om onze leden te kunnen raadplegen. 
 
Op 17 april 2024 hebben we de Algemene Leden Vergadering gehouden, waarin het punt 
van de horecafunctie is besproken.  
De opkomst was goed en 65 leden waren aanwezig. Tevens was een aantal raadsleden als 
volksvertegenwoordigers aanwezig, hetgeen we zeer op prijs hebben gesteld. 
 
De uitkomst van de bespreking van de horecafunctie was dat een grote meerderheid zich 
kan vinden in: 

• Kleinschalige en ondergeschikte horeca, passend in de omgeving; 
• Mits goed beheersbaar/verzekerde handhaving; 
• Openingstijden tot 18.00 uur.  

Een minderheid was tegen een horecafunctie. 
 
Wij verzoeken u deze uitkomsten mee te nemen in uw besluitvorming en deze als kaders aan 
het college mee te geven voor de vervolgstappen. 
 
Met vriendelijke groet, 
Het Bestuur VVE Heidemeer Waterfase. 
 
 

 



 


